

YE-717C 强力墙式压底机 Force Gantry Walled Sole Attaching Machine

1. 本机采用全油压设计，压力大，贴合牢固。
2. 压底、压边及前后束紧，可一次完成，亦可个别完成，故平底、包边及特殊包边设计鞋，皆可适用，一机三用，经济效率高。
3. 适用 0 号至 18 号鞋子，非一般墙式及气囊式压底机可比拟。
4. 使用特殊设计多支密排式油压缸，能配合鞋边不规则之轮廓，而产生压边均衡且没有死角的优良效果。
5. 除压杆相通之设计，更改良了二次压底之功能，使鞋底在成型压底时，油压缸可配合鞋底高低不平的位置，自动伸展到其百分之百贴合位置，使鞋子的贴底更加紧密，不易产生间隙死角。
6. 压杆自动横移定位设计，使鞋子之取放方便无阻碍，能提高产能，且不使鞋面受损，故除一般鞋类外，无论长统或半长统鞋，亦能方便的操作，且效果亦能踏实。
7. 维修方便，零件更换容易，省时省力，提高效率。

1. Oil hydraulic system is employed to guarantee a high pressure and a good pressing affect.
2. Sole pressing, edge attaching and toe & back- part constricting can be finished at one time or separately, so this machine is suitable for flat heel shoe, sports shoe and sports shoe with special design.
3. Available for shoes up to size 18.
4. Thanks to the special characteristics of oil hydraulic crock, even shoe with an anomalous profile can get a perfect pressing result.
5. With the improved function of second sole pressing, oil hydraulic crock can adjust automatically according to the different height of sole and ensure a perfect attaching effect.
6. Automatic position setting design of hold down makes it easy to load and unload the shoe so as to improve the productivity and avoid damaging the shoe upper. It is also suitable for high boot and normal boot.
7. Quick parts replacement and easy machine maintenance.

机械尺寸 Dimensions	重量 Weight	电压 Voltage	功率 Power	压力 Pressure	产量 Capacity
780X1360X1900mm	1280kg	380V	2.2KW	4MPa	2500Pairs/8H

